
               Protokół Nr XXIV/2008 
 
                                         z Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  
 
odbytej w dniu 21 maja 2008r. w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 17.30, zakończono o 19.40 
 
Ustawowy skład Rady liczy 15 radnych, na sesji jest obecnych 12 radnych. 
W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 
 
Na Sesji stwierdzono kworum - czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołów:  z obrad XXII sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2008r. 
oraz z XXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2008r. 

2. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej 
3. Podjecie uchwał w sprawie:    

a) Sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
b) Sprzedaży nieruchomości niezabudowanych. 
c) Zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc 

inwestycyjną. 
d) Ustalenia wysokości wynagrodzenia burmistrzowi Miasta Zawidowa. 
e) Wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 

 
4. Dyskusja na programem obchodów „Dni Zawidowa” 
5. zapytania, wnioski, i interpelacje 
6. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje 
7. Sprawy różne 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś wnosi uwagi do tak przedstawionego 
porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta  poprosił o zdjęcie z obrad punktu 3c, zwolnienia od podatku nieruchomości 
stanowiący regionalną pomoc inwestycyjną, ze względu na rozbieżności konieczne 
zaciągnięcie opinii prawnej.  
 
Po wykreśleniu punktu 3c z mocy uchwały porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołów:  z obrad XXII sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2008r. 
oraz XXIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2008r. 

2. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej  
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
b) Sprzedaży nieruchomości niezabudowanych. 
c) Ustalenie wysokości wynagrodzenia burmistrzowi Miasta Zawidowa. 
d) Wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 

4. Dyskusja nad programem obchodów „Dni Zawidowa” 
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5. Zapytania, wnioski, i interpelacje 
6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski 
7. Sprawy różne 

 
 
W Komisji Wniosków pracowali: 
Radna Danuta Jaworska i Radny Krzysztof Iwanicki 
 

1. Przyjęcie protokołów: z obrad XXII sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2008r. 
oraz z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2008r. 

 
Obrady XXII sesji: 
Protokół pojawiły się zgodnie z terminarzem, liczy 20 stron, był udostępniony do wglądu w 
biurze i na stronie internetowej. 
 
Przewodniczący Rady Robert Drabko – zapytał czy są jakieś uwagi do przedstawionego 
protokołu? 
 
Radny Andrzej Pilarski –  mam drobną uwagę techniczną, już nie merytoryczną. W jednej 
mojej wypowiedzi pytanie jest tego typu sformułowane „jakie jest zadłużenie od zadłużenia”, 
że niby ja się tak wyraziłem, a ja podałem konkretnie kwotę zadłużenia 100 tyś zł., a 
dotyczyła informacji z działalności burmistrza. Wnoszę o uzupełnienie mojej wypowiedzi. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za przyjęciem głosowało: 9 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się:  3 radnych. 
Protokół został przyjęty stosunkiem głosów 9 za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące. 
 
 
Obrady XXIII sesji: 
Protokół  pojawił się zgodnie z terminarzem, liczy 3 strony, był udostępniony do wglądu w 
biurze i na stronie internetowej. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
Za przyjęciem: 11 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 1 radnych, 
Protokół został przyjęty stosunkiem głosów 11 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący. 
 
 

2. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Jeśli chodzi o moje dyżury to nadal są w czwartek od 16.00 do 17.00. W maju trochę mnie nie 
było, ale i też nie było chętnych interesantów. 
 
Proszę radnych o przygotowanie się do tematów kolejnej sesji wynikającej z przyjętego 
harmonogramu. Kolejna sesja będzie na pewno w czerwcu. 
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Zapoznam państwa z pismem skierowanym do pana burmistrza miasta, którego autorem jest 
Zarząd Spółdzielni Mieszkaniowej w Zawidowie dotyczy ono nieodpłatnego przekazania 
działek, gruntów 370/4/ o pow. 0,13 ha, i  470/5/ o pow. ok. 0,001 ha przy ul. Budowlanych. 
Pismo zostało skierowane do organu uprawnionego a mianowicie do Rady Miejskiej w 
Zawidowie. 
Uzasadnienie naszej prośby jest następujące: 
uporządkowanie stanem władania gruntu  z uwagi na to, iż właścicielem drogi od 1990r. jest 
gmina Zawidów, w załączeniu przekazane były kserokopie dokumentów potwierdzające 
przejęcie przez gminę drogi przy ul. Budowlanych, zaś grunt pod tą drogą znajduje się w 
wieczystym użytkowaniu spółdzielni, droga nie ma charakteru drogi wewnętrznej. Korzystają 
z niej sąsiednie nieruchomości. I odłożenie w czasie realizacji nastąpi samoistnie z uwagi na 
procedury załatwiania formalności, zatem prosimy o podjecie decyzji w wyżej określonych 
sprawach już teraz z uwagi na to, że przygotowujemy do uwłaszczenia nieruchomości przy ul. 
Budowlanych i musimy mieć pewność, iż droga przy ul, Budowlanych będzie droga miejską , 
w przeciwnym przypadku będzie bowiem na utrzymaniu właścicieli spółdzielczych i 
korzystanie przez innych właścicieli z tej drogi może być utrudnione  
W załączeniu przedstawiamy odpis z księgi wieczystej. 
 
To tyle z informacji które wpłynęły do rady, jeszcze przychodzą aktualne szkolenia, ale one 
powiedziałbym są standardowe. 

 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 
 

Działka nr 34/12/ przy ul. B. Prusa 
 

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 
 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem, 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem, 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem,  
 

Za przyjęciem głosowało: 12 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 
Jest to Uchwała Nr XXIV/109/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 maja 2008r. w 
sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

 
b) sprzedaż nieruchomości niezabudowanych. 

 
                  Działki nr 170/25/ i 170/26/ przy ul. M. C. Skłodowskiej 
 
Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 
 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem, 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem, 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
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Za przyjęciem głosowało: 12 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
Jest to Uchwała Nr XXIV/110/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 maja 2008r. w 
sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych.    

 
c) ustalenie wysokości wynagrodzenia burmistrzowi Miasta Zawidowa. 
 

Przewodniczący Rady Robert Drabko – jeszcze raz powtórzę to co było na komisjach, myślę 
że to jest dość ważna informacja. Doszło do tego projektu, ponieważ zmieniły się przepisy 
wynagrodzeń burmistrzów, wójtów, samorządowców .Generalnie wynagrodzenie burmistrza 
było za niskie i  nie wchodziło w zakres nowych przepisów i musiała zostać zaproponowana 
nowa kwota. Kwotę przedstawia Przewodniczący Rady. Zaproponowałem wynagrodzenie 
zasadnicze w kwocie 4,900 zł., dodatek funkcyjny 1650 zł., wkład wieloletniej pracy wynika 
z innej uchwały, wiec nie miałem na to wpływu. Na moja ocenę i wielkość kwoty znalazło się 
kilka składowych. Brałem pod uwagę stosunek poprzedniej kwoty, zaangażowanie w pracę, 
wynagrodzenia na około naszej gminy, i głównie pracę w tej kadencji i realizację budżetu, 
oraz kilka innych wypadkowych. Też była brana pod uwagę wielkość miasta. Ustawa 
przewiduje od 5 tyś. do 15 tyś. Zadecydowałem tyle, a nie inaczej i biorę za to pełną 
odpowiedzialność i mam świadomość, że mój wybór był taki. Oceniałem przede wszystkim 
pracę człowieka a nie to czy ja kogoś lubię czy nie. 
 
Teraz będziemy przechodzić do procedowania  nad projektem uchwały i też nie jest tajemnicą, 
że na komisjach doszliśmy do pewnych wniosków, myślę że będą one dla miasta również 
dobre. Chciałbym powiedzieć panu burmistrzowi jako głównemu zainteresowanemu, że 
uchwała o przyznaniu dodatku funkcyjnego burmistrzowi miasta Zawidowa ze względów 
czysto formalnych nie znalazła się w dzisiejszym porządku obrad, ponieważ nie została 
wpisana, przeoczyliśmy ją z sekretarzem. Biorę na siebie pełną odpowiedzialność. I  z 
prawnikiem doszliśmy do tego, że nie było za bardzo instrumentów prawnych, żeby ja jednak 
można było wprowadzić. 
 
Proszę teraz o dyskusję jeśli takowa jest konieczna w sprawie tej uchwały. 
 
Radny Marian Gorgolik – po przeanalizowaniu propozycji i głębokiej dyskusji komisji 
stałych rady, w imieniu Komisji Budżetu wnoszę o poprawkę w paragrafie 1 punkt a,  
mówiący o wynagrodzeniu zasadniczym w kwocie 4,600 zł., pozostałe składniki zostawiamy 
bez zmian. Tak samo w uzasadnieniu podać należy, że szeroka dyskusja się rozwinęła, 
rozpatrywaliśmy wszystkie dotychczasowe osiągnięcia plus też jakieś i nie zrealizowane 
obietnice i komisje doszły do takiego stanowiska. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – zapytał czy będą wniesione jeszcze jakiś poprawki i o 
stanowiska komisji: 
 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne, 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne. 

 
Przystąpiono do głosowania nad poprawką wniesioną w paragrafie 1 punkcie a. 
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Za przyjęciem głosowało: 10 radnych, 
Za odrzuceniem: 2 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów 10 za, 2 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
Przystąpiono do głosowania nad całą uchwałą z przyjętą poprawką: 
 
Za przyjęciem głosowało: 11 radnych, 
Za odrzuceniem: 1 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 11 za, 1 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
Jest to Uchwała Nr XXIV/111/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 maja 2008r. w 
sprawie  ustalenia wysokości wynagrodzenia burmistrzowi Miasta Zawidowa. 
 

d) wprowadzenie zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
 
Kazimiera Bilmon – Proszę Państwa – musimy pokazać, że to zadanie jest u nas w budżecie, 
że jesteśmy na nie przygotowani. Wprowadzamy w celu pozyskania środków zewnętrznych.  
 
Przewodniczący poprosiło stanowiska komisji: 
 

Komisja Budżetu i Finansów – jest za przyjęciem, 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – jest za przyjęciem, 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – jest za przyjęciem. 
 

Za przyjęciem głosowało: 12 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 
Jest to Uchwała Nr XXIV/112/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 21 maja 2008r. w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
 

4. Dyskusja nad programem „Dni Zawidowa”. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – proszę o wystąpienie pana dyrektora Ośrodka Kultury, pana 
Pawła Kamińskiego, a później myślę że nawiąże się dyskusja i padną jakieś propozycję. 
 
Paweł Kamiński – szanowni państwo przygotowałem sobie pewne wsparcie techniczne. Tak 
tytułem wprowadzenia, założenia moje i oczekiwania pana burmistrza było takie, aby nieco 
zmienić „Dni Zawidowa”. Doszedłem do wniosku, że taka impreza nie powinna być znana w 
obrębie miasta a jej identyfikacja kończyć na rogatkach Zawidowa, ale powinna w jakiś 
sposób promować Zawidów i jest bardzo wiele miast  gdzie odbywają się dni do niedawna 
Bogatyni, Zgorzelca i tak to jest, że sama nazwa już ogranicza, stąd chciałem zaproponować 
kilka zmian, łącznie ze zmianą nazwy i pokażę państwu jaki były moje założenia dotyczące 
kompleksowej zmiany taj imprezy. 
 
ZAŁOŻENIA: 
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• Podniesienie jakości imprezy. 
• Lepsze dostosowanie do potrzeb lokalnej społeczności. 
• Stałe skojarzenie najważniejszej imprezy miejskiej z Jakubem Boehme – najbardziej 

znaną postacią z Zawidowa – skoro mamy park Jakuba Boehme, skoro urodziny 
Jakuba Boehme są jednym z najbardziej znanych i kojarzonych zdarzeń 
historycznych to pomyślałem, że warto wpisać tego Jakuba na stałe w tą imprezę. 

• Promocja Zawidowa w regionie – i tu nawiązując do wstępu, nie wypromujemy 
Zawidowa „Dniami Zawidowa”, tak samo Gryfów nie promuje się „Dniami 
Gryfowa” tylko „Kwisonaliami” a Lwówek nie „Dniami Lwówka Śląskiego” tylko 
„Agatowym Latem”. 

 
I to są podstawowe założenia. 
 
Następnie zastanawiałem się jak do tego można doprowadzić. 
 
SPOSOBY REALIZACJI ZAŁOŻEŃ: 

• Zmiana sposobu doboru wykonawców – kłopot polegał na tym, że te zespoły które 
występowały dotychczas w Zawidowie nie były znane, identyfikowane a często brały 
za swoje występy nie małe pieniądze. I moim zdaniem warto zaprosić kogoś znanego, 
kto ma znane nazwisko a bierze jeszcze rozsądne pieniądze. Po drugie warto zapraszać 
zespoły które są lokalnie dobrze kojarzone. 

• Poszerzenie formuły imprezy o wydarzenia z tzw. kultury wysokiej – czyli 
wzbogacenie po prostu o jakieś elementy nie tylko typowo piknikowe. 

• Zróżnicowanie miejsc odbywania się poszczególnych części imprezy – chodzi o to 
żeby impreza która się odbędzie nie odbywała się wyłącznie w parku, ale w różnych 
miejscach miasta. Tak jak to było podczas weekendu majowego. Doprowadziliśmy do 
takiej sytuacji, że więcej niż w jednym miejscu coś się działo i co ważne wszędzie byli 
ludzie. Więc warto to robić co nie znaczy, że jeżeli inicjujemy pewne działania w 
różnych miejscach to to nie wypali. 

• Stworzenie elementów komunikacji marketingowej imprezy – czyli poczynając od 
nazwy, bo tak to jest, że jak się chce cos sprzedać to trzeba zaprojektować jego nazwę. 
Do tego logo imprezy itd. Znak imprezy jest w trakcie opracowania, nawet mam już 
wstępne projekty, ale nie do końca jestem z nich zadowolony dlatego jeszcze państwu 
nie pokarzę, ale plastyk przygotowuje coś takiego. 

 
URODZINY JAKUBA 2008 – taka będzie nazwa imprezy jaka odbędzie się w ostatnich 
dniach czerwca. 
 
W Zgorzelcu co roku w sierpniu odbywają się „Jakuby” być może niektórzy z państwa 
odwiedzali tą imprezę, jest to wielki jarmark na przedmieściu nyskim powiązanym z tzw. 
świętem starego miasta w Gorlitz i ta impreza jest w tej chwili bardziej identyfikowana niż 
„Dni Zgorzelca” i dla mnie jest ona absolutnym sukcesem tego miasta. Wielka scena, występy 
i tańce na cześć filozofa Jakuba Boehme. Nie chciałbym, żebyśmy kiedykolwiek świecili 
światłem odbitym od Zgorzelca. My możemy osiągnąć cel akcentując to, że to tu się urodził 
bo tego nikt nam nie może odebrać. Zgorzelec ma dom a my mamy miejsce urodzenia. Po 
wielu dyskusjach  w gronie pracowników Ośrodka Kultury i konsultacjach z różnymi 
działaczami, także ze stowarzyszenia EUROOPERA, które prowadzi dom, stanęło na takiej 
nazwie.  
 
I teraz już co do samej imprezy i programu bo w takim punkcie sesji jesteśmy 



 7 

Propozycja wygląda następująco i mówię od razu, że informuję o tym co jest do 
zrealizowania, bądź co jest już ustalone a wiele rzeczy jest w trakcie konsultacji i negocjacji 
tym bardziej, że nie za moją przyczyną jest tak, że nie ma żadnej kwoty w budżecie miasta 
zapisanej pod hasłem „Dni Zawidowa”  czy najważniejsza impreza miejska. I tak naprawdę 
zawierając ustną umowę z wykonawcą  robię to na granicy prawa , bo ja powinienem mieć 
jakieś zabezpieczenie w budżecie którego nie mam, ale myślę, że w przyszłości uda się to 
zmienić. 
 
 
DZIEŃ I, PIĄTEK 27 CZERWCA – to byłby element tej kultury wysokiej: 

• Wernisaż wystawy w kawiarni – jeszcze nie wiem czyj, ale chciałbym, żeby była to 
wystawa kogoś z mieszkańców Zawidowa. Wystawa prac plastycznych, bądź 
fotografii lub grafiki. 

• Koncert muzyki kameralnej poważnej na sali widowiskowej (ewentualnie spektakl 
teatralny) – raczej będzie to koncert muzyki kameralnej niż spektakl teatralny.                      
I wszystko wskazuje na to, że będzie to koncert, który pogotujemy wspólnie ze 
Szkoła Muzyczną w Zgorzelcu, która ma na koncie wiele podobnych imprez i 
występów w Zgorzelcu. Taki koncert w wykonaniu uczniów i pedagogów tej szkoły 
mógłby stanowić poważne wydarzenie przyciągając mieszkańców. 

 
Osobno dopisałem: 

• Turniej siatkówki- boisko przy ul. Słowackiego – ponieważ rok rocznie taki jest 
rozgrywany to ja nie chciałbym z niego rezygnować, jaki i w ogóle nie chciałbym 
rezygnować z utartych zwyczajów. 

 
DZIEŃ II, SOBOTA 28 CZERWCA, PARK – chciałbym aby w parku miejskim odbył się 
piknik, impreza która będzie na luzie. Tutaj pewne rzeczy mamy już uzgodnione. 

• Prezentacje zespołów artystycznych charytatywnie działających w Ośrodku Kultury. 
• Gry i zabawy dla dzieci. 
• Pokaz strongmenów – z terenu naszego powiatu. 
• Pokazy strażackie – wszystko wskazuje na to, że będą to zawody międzynarodowe. 
• Występy lokalnych zespołów muzycznych. 
• Zabawa pod gołym niebem – podobnie jak miało to miejsce w poprzednich latach. 
• Prezentacja motoryzacyjna – jednego z dilerów samochodowych, który zasili budżet 

imprezy jakąś niewielką kwotą. Jest to atrakcja dla mieszkańców, ponieważ będą 
mogli sobie wsiąść lub wykonać jazdę próbną. 

• Stoiska gastronomiczne i handlowe. 
• Stoisko z zakresu promocji zdrowia  

 
DZIEŃ III, NIEDZIELA 29 CZERWCA, RYNEK – wg mnie najważniejsza impreza miejska 
powinna przynajmniej w części odbywać się w najważniejszym miejscu miasta, właśnie w 
rynku. I zamysł jest taki żeby stanęła tu profesjonalna scena z bardzo profesjonalnym 
nagłośnieniem. Natomiast właśnie ten dzień byłby taki typowo koncertowy. 

• Zabawy dla dzieci animowane przez aktorów. 
• Występy zespołów artystycznych działających w Ośrodku Kultury – i też nie mówię 

których bo my to ustalimy. Jeden zespół wystąpi w sobotę, drugi w niedzielę 
Następnie atrakcja powiązana z nazwą imprezy: 

• Jakub Boehme live – w rolę Jakuba Boehme wcieli się pan Józef Grochola, on jest 
emerytowanym nauczycielem ze Zgorzelca, historyk z wielką pasją, działacz, 
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społecznik, ale jednocześnie pracownik stowarzyszenia EUROOPERA domu Jakuba 
Boehme. I on w bardzo kwiecisty, progresywny sposób opowiada jego historię. 
Jesteśmy już po rozmowach z panem Józefem i on wystąpi tutaj w rynku. 

• Poczęstunek – chciałbym aby pan Józef Grochola uczestniczył w krojeniu tortu  
urodzinowego. Tort jest już zaklepany, że się tak wyrażę państwo Krukowie 
zadeklarowali, że ufundują ten tort. Pokroimy go na tyle porcji na ile się da, żeby 
poczęstować nim mieszkańców. 

Po tym wszystkim zaczną się występy muzyczne: 
• Zespół Kramer. 
• Gwiazda wieczoru – Zbigniew Wodecki wraz z zespołem. 
• Wielki finał – pokaz sztucznych ogni. 

Tak wygląda to w zarysie i pokrótce, jeżeli będą pytania na każde postaram się odpowiedzieć. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – dziękuję za prezentację i otwieram dyskusję. Proszę o 
zadawanie pytań panu dyrektorowi, albo inną dyskusję która pomiędzy radnymi się wywiąże. 
Radny Marian Gorgolik – chodzi o mecz siatkówki. Jest zaproponowane boisko przy ul. 
Słowackiego, w ubiegłym roku bardzo idealnym i z bardzo dużym przyjęciem spodobała się 
mieszkańcom lokalizacja na dawnej strażnicy. Opinie były właśnie takie, że jest to 
odpowiednie miejsce, dlaczego wracamy do ul. Słowackiego? Gdzie nie ma ani zaplecza w 
sensie ogrodzenia. 
 
Paweł Kamiński – nie musi być zmian. Bazowałem na opiniach, które uzyskałem od swoich 
pracowników, oni stwierdzili, że ta lokalizacja byłaby właściwsza. Nie upieram się, że tam to 
musi być i jeżeli państwo twierdzicie, że właściwsza będzie lokalizacja na strzelnicy to jestem 
otwarty. Jest jeszcze tyle czasu, że miejsce i wszystkie takie szczegóły można ustalić. Z 
każdym dniem ramówka programu jest wzbogacana, codziennie pojawia się jakaś nowa 
informacja. Z resztą jeszcze dodam, że mam nadzieję, bo pewności nie mam, że przed 
imprezami uda nam się zainaugurować działalność ogródka piwnego z boku Ośrodka Kultury. 
Dostaliśmy na piśmie potwierdzenie, że dostaniemy w darowiźnie ok. 80 lub 90 m2 kostki 
chodnikowej plus obrzeża do tego potrzebne od spółki ELTUR WAPORE, która ma zakład 
produkcyjny w Żarskiej Wsi. 
 
Radny Marian Gorolik – to tym bardziej zasadne byłoby przywrócić lokalizację na strażnicy. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – mam taką propozycję jeśli chodzi o siatkówkę. Na górnej 
płycie boiska zrobić trzy boiska, które są łatwe do montażu i rozbiórki. Trzeba byłoby 
przynajmniej sześć słupków metalowych, siatki, linie wysypać bądź taśma jakaś. Kwestie 
techniczne są do rozwiązania. A tam jest teren dobry i ludzie mogliby popatrzeć. Bo cały 
problem w turnieju tej siatkówki jest taki, że przychodzi dziewięć drużyn a niekiedy grają one 
jeden, albo dwa mecze a to chyba nie o to chodzi. A ludzie jednak chcą pograć. Można by 
było wtedy zróżnicować poziom np. grupa dziewczyn, albo młodzików. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – mam taki pytanie szczególnie mnie interesujące, pokaz 
strongmenów, co to będzie? 
 
Paweł Kamiński – to jest propozycja z którą zwrócili się do mnie panowie z Bogatyni, którzy 
tam od pewnego czasu trenują, ale to nie ta grupa która uczestniczyła w wyciskaniu sztangi. I 
oni tak właśnie się przecierają troszeczkę  i chcą się pokazać, więc ja nie widzę powodu żeby 
nie przyjąć ich propozycji. 
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Radna Gabriela Micińska – panie dyrektorze myślę, że Zbigniew Wodecki będzie hitem tych 
urodzin Jakuba Boehme bo takich osób bardzo znanych, telewizyjnych w Zawidowie niewiele 
było, jaki koszt tego przyjazdu? 
 
Paweł Kamiński – tytułem wprowadzenia, to jest moja opinia i można się z nią nie zgadzać. 
Zbigniew Wodecki jest bardzo dobrze identyfikowaną postacią i jest np. dwa razy droższy niż 
Jerzy Połomski, natomiast na Połomskiego zakładam nie przyjdą ludzie w wieku 18 czy 20 lat, 
którzy oglądają „Taniec z Gwiazdami” i stąd go głównie znają i relatywnie do klasy 
wykonawcy i wielkości nazwiska Zbigniew Wodecki jest tani. Bez zespołu z pół playbackiem 
to 10 tyś. zł. a z zespołem 13 tyś. zł. I muszę przyznać, że ciężko jest znaleźć wolny termin w 
jego kalendarzu. Rozmawiałem z nim w styczniu i to był jedyny termin jaki był wolny. 
Godzina koncertu też jest ustalona, ponieważ nawet ona ma znaczenie. Koncert odbędzie się o 
godzinie 20.00. 
 
 
Radna Gabriela Micińska – jak długo będzie trwał ten koncert? 
 
Paweł Kamiński – proszę panią, negocjacje trwają. Zawierając ustną umowę ze Zbigniewem 
Wodeckim nie mając w swoim budżecie pieniędzy, tak naprawdę naruszam dyscyplinę 
budżetową, ale mówię, że musiałem z nim przeprowadzić rozmowę w styczniu, żeby mógł u 
nas zagrać w czerwcu. Oczywiście był dylemat z zespołem czy bez, ale z pół playbackiem to 
nie byłby efekt. Jeżeli to ma być koncert finałowy to musi być z zespołem, ale tak na 
marginesie muszę państwu dodać, że zespoły trzecio lub czwarto ligowe biorą po cztery, pięć 
tysięcy a po dwóch tygodniach nikt nie pamięta jak się nazywały. Impreza będzie nieznacznie 
droższa od tych, które odbywał się w latach poprzednich. 
 
Radna Janina Kwolek – chciałabym powiedzieć tylko tyle, że Wodecki jest osobowościa. 
Poza tym nie ujmowałabym poprzednim „Dniom Zawidowa”, bo też pojawiał się piękny teatr 
z ogniami, który został w pamięci wielu osób i dzieci. Tak samo kabaret Elita i nie były to 
imprezy całkiem pozbawione sensu, tylko dlatego, że nazywały się „Dni Zawidowa”. 
 
Paweł Kamiński – nic takiego nie sugerowałem. Głównie przyjrzałem się wykonawcą 
ubiegłorocznym i nie kwestionuje tego, że za niewielkie pieniądze można dostać coś 
atrakcyjnego. Uważam, że lepiej zaprosić zespół Kramer niż nawet droższy zespół na 
niekoniecznie wyższym poziomie muzycznym z województwa Lubuskiego, czy 
Zachodniopomorskiego, którego tu nikt nie zna. Co roku przyjeżdżają tu za darmo, to raz na 
jakiś czas powinni zagrać za pieniądze. 
 
Radna Gabriela Micińska – panie dyrektorze, wrócę jeszcze do nazwy „Urodzin Jakuba 
Boehme”, „Dni Zawidowa”. Mówił pan, że przeprowadzał sondaże wśród swoich 
pracowników, jakiś mieszkańców. Powiem panu, że ja spotkałam się z wieloma 
wypowiedziami mieszkańców na temat parku Jakuba Boehme i jednak niepochlebnie się oni 
wypowiadali. Twierdzili, że mamy tylu znanych Polaków imieniem którego można byłoby 
nazwać ten park, a niekoniecznie Niemca. Jakieś takie panuje przekonanie w Zawidowie, nie 
wiem czy tylko w Zawidowie, że Niemiec to Niemiec. Jakie pan opinie od tych swoich 
pracowników, mieszkańców uzyskał na temat „Dni Zawidowa”, żeby się nazywały „Urodziny 
Jakuba Boehme”. 
 
Paweł Kamiński – nie odpowiem w tej chwili wprost tylko zacznę od tego jak doszedłem do 
tej nazwy. Chodził mi po głowie trochę inny pomysł, bo jak wiadomo Jakub Boehme dostał w 
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pewnym momencie zakaz publikowania swoich dzieł przez Kościół. A co do tego, że był 
Niemcem to ja nie dyskutuję, przecież tu były Niemcy i my tu żyjemy akurat w takim miejscu 
europy, że te kultury się przenikały czeska, niemiecka i polska. Weźmy np. Wrocław, on 
funkcjonuje w świadomości jako miasto bardzo tolerancyjne, doszli do tego podkreślając 
swoją wielokulturowość. A to, że akurat Jakub Boehme był Niemcem to ja bym się tego nie 
bał. Mało tego był europejczykiem. 
 
Radna Janina Kwolek – mieszkam tu stosunkowo krótko od innych 20 lat, ale wiem, że tu są 
Łużyce, kultura łużycka i nic nie robimy w tym kierunku, żeby to promować. Nasze dzieci nic 
na ten temat nie wiedzą. Chciałabym się dowiedzieć czy tą „Aurorę” pan przeczytał ? 
 
Paweł Kamiński – mam w domu, ale nie mogę powiedzieć, że nie czytałem. 
 
Radna Janina Kwolek – po prostu obserwuję drogę w jednym kierunku. Najpierw chciano 
nazwać ulicę Jakuba Boehme, po protestach radnych nie doszło do tego. Trzeba byłoby 
wymieniać ludziom dowody osobiste, dosyć dużo mieszać w papierach. Zgodzono się na 
nazwanie parku tam nie trzeba było nikomu dowodów wymieniać ani nic, dobrze mówię 
panie radny? 
 
Radny Marian Gorgolik – tak, ale to Gabrysia zaproponował park. 
 
Radna Janina Kwolek – tak, pani Gabrysia zaproponowała park bo chciano zrobić ulicę, wiec 
wybrano mniejsze zło. 
 
Paweł Kamiński – a czemu zło? 
 
Radna Janina Kwolek – niedawno był amfiteatr. Teraz będzie, bo jest park to zróbmy imprezę 
Jakuba Boehme. Nie wydaje mi się, żeby to było zdanie ogółu Zawidowa. 
 
Paweł Kamiński – jeżeli znalazłyby się pieniądze na przeprowadzenie takich badań to ja 
bardzo chętnie i wtedy byśmy dyskutowali na podstawie wyników badań.. a co do kultury 
łużyckiej to ja wiem w jakim regionie my mieszkamy. Od lat dosyć amatorsko się tym 
interesuje. I muszę pani powiedzieć a burmistrz może potwierdzić, jestem autorem pomysłu 
zmiany nazwy powiatu Zgorzeleckiego na powiat Łużycki. 
 
Burmistrz miasta – potwierdzam. 
 
Paweł Kamiński – brakuje nam takiego wspólnego mianownika dla tego powiatu dla tego 
powiatu a akurat kultura łużycka mogłaby być tym wspólnym mianownikiem, ale niestety 
samorządowcy ze Zgorzelca stanęli murem bo stwierdzili, ponieważ poczuli, że to jest 
zamach na stołeczność Zgorzelca. 
 
Radna Gabriela Micińska – panie dyrektorze, żeby nie było wątpliwości ja nie jestem 
absolutnie przeciwna Jakubowi Boehme. Oczywiście jestem Europejką i jestem za tym, żeby 
go promować, ale mam pewne obawy jak mieszkańcy Zawidowa przyjmą zmianę nazwy. 
„Dni Zawidowa” są niedługo, czas pokaże. Oby było na korzyść. 
 
Radny Marian Gorgolik – panie dyrektorze śledzi pan może ile dzieci nowonarodzonych 
dostało imię Jakub w Zawidowie? bo może to też jest jakimś wyznacznikiem. 
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Paweł Kamiński – wie pan co, myślę że to w ogóle nie jest wyznacznikiem niczego. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – obserwując wszystko, widzę że to się odbywa w taki sposób – tu 
jest tarcza a my wszyscy do niej strzelamy. A to nie o to chodzi. Uważam, że „Dni 
Zawidowa” już były, miału swój czas, korzystaliśmy z tego i widzieliśmy jak to się odbywa. 
Dlaczego nagle wszyscy mówimy nie Jakubowi. Przyszedł nowy dyrektor, może chce się 
wykazać, może chce nam pokazać coś innego, coś lepszego a my od razu do niego strzelamy. 
Popatrzmy na to trochę z innej strony. 
 
Radny Andrzej Pilarski – a może pod hasłem promowanie ludzi z Łużycami, rzeczywiście to 
jest jedna z osób która jest związana z Zawidowem chociażby przez miejsce urodzenia i jak 
już mamy tego Boehme to coś w nazwie z Zawidowem, żeby to też kojarzyć, bo gdzieś 
Wodecki pojedzie w Polskę, będzie występował na imprezie „Urodziny Jakuba Boehme” bez 
odnośnika Zawidów. 
 
Paweł Kamiński – z tymi nazwami jest zawsze nieszczęśliwie. Znam bardzo dobrze imprezę 
„turniej łgarzy”, pracowałem przy niej przed laty i kiedyś w gazecie skrytykowałem zmianę 
nazwy. Tam był taki kłopot gdy zwracano się do instytucji finansowej, żeby zasponsorowała 
imprezę, że pan z banku mówił, że on nie może promować imprezy która się nazywa „turniej 
łgarzy” bo strategia nie pozwala na to żebyśmy przykładali rękę do imprezy oszustów. I oni 
zmienili nazwę na „turniej małych form satyrycznych”, ale dalej tam wręczają „koronę króla 
łgarza”. I powinienem o tym powiedzieć, że my we wszystkich materiałach jakie będziemy 
przygotowywać, drukować, publikować w gazetach które wyjdą spod mojej ręki będą miały 
napisane z gwiazdką bądź w nawiasie „Urodziny Jakuba 2008” dawniej „Dni Zawidowa”. I 
tego będziemy się trzymać, żeby tą identyfikację zachować. 
 
Radny Andrzej Pilarski – „Urodziny Jakuba Boehme- Zawidów 2008” 
 
Radna Janina Kwolek – „Dni Zawidowa – Urodziny Jakuba”. I zostanie stare i jest Jakub. 
 
Paweł Kamiński – wie pani, to jest tak z tymi nazwami. Firmy po fuzjach mają po cztery, 
sześć członów i nie wiadomo jak to się czyta. 
 
Jadwiga Kozłowska – tutaj już dyrektor udzielił odpowiedzi, bo właśnie to chciałam 
powiedzieć, że to nie będzie zupełnie tak wymazane, że to „Dni Zawidowa”. Idąc dalej za 
słowami Krzysztofa dajmy się wykazać nowemu dyrektorowi. Zobaczymy jak to się przyjmie. 
Jeden rok niech na pewno będzie, następny niech też będzie jeśli będzie wielkie 
niezadowolenie to się zejdzie z tego Jakuba. 
 
Radna Gabriela Micińska – panie dyrektorze, myślę że nie odebrał pan mojej wypowiedzi 
jako atak na siebie. Miałabym taką propozycję odnośnie „Dni Zawidowa”, „Urodzin Jakuba 
Boehme”, może w tych dniach uhonorować Kubusiów Zawidowskich jakąś pamiątką. 
 
Paweł Kamiński – bardzo dobry pomysł. 
 
Radny Mirosław Rozmysłowicz – panie dyrektorze a może umieścić w „Gazecie 
Zawidowskiej” konkurs na nazwę dla tej imprezy? 
 
Paweł Kamiński – już jest za późno, nazwa jest, jest propozycja tylko kwestia tego czy ją 
zaakceptujemy. Natomiast przypomnę, że zapraszam wszystkich kto ma jakieś pomysły, 
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można przyjść, zadzwonić, wysłać maila. Dopiero wrastam się w Zawidów, poznaję miasto i 
ludzi. Dlatego jestem otwarty na wszelkie pomysły. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – jaki jest koszt szacunkowy całej imprezy? 
 
Paweł Kamiński – ok. 33 tyś. to jest kwota orientacyjna, ponieważ nie znamy jeszcze 
wpływów od sponsorów. Mam nadzieję, że budżet będzie trochę wyższy bo wtedy będzie 
więcej atrakcji. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – dobrze, dziękuję panu. Pozwolę sobie o kilka zdań 
podsumowujących . Pierwsze to na pewno konstrukcja budżetu i tu pan dyrektor dobrze 
powiedział, że dobrze byłoby żeby te środki w budżecie miasta były zapisane wtedy łatwiej 
jest jakiś harmonogram dobrać i program tych dni. Druga sprawa jest taka, że za „Dni 
Zawidowa” będzie pan odpowiadał i musi mieć pan tego świadomość i teraz nawiązując do 
tej nazwy ona do końca jest pod dyskusję, może ona do końca nie jest taka świetna, ale 
zgadzam się z tym co powiedział radny Iwanicki - „Dni Zawidowa” się skończyły i trzeba coś 
zmienić. Nawiązując do tego co pan powiedział o Wrocławiu, to porównanie jest nie bardzo, 
bo o Wrocławiu napisano książkę a o Zawidowie nikt nie napisze. Bardzo dobry pomysł z tą 
niedzielą i przeniesienie imprezy na rynek. Moim zdaniem ten park w niedzielę nie był dobry, 
na rynku powinno się to wszystko odbywać sprawniej. Ale jak dla mnie jest strasznie uboga 
sobota, tam nic nie ma, nic się nie zmieniło. Na pana miejscu poszedłbym w kierunku tego 
sportu. Młodzież gra w kosza, może by im jakiegoś streetballa zrobić, albo może mecze 
pomiędzy juniorami na płycie boiska, żeby jednak do południa mieszkańcy się w to 
zaangażowali. 
 
Radna Gabriela Micińska – panie dyrektorze nie wiem czy rozmawiał z panem prezes piasta 
jako radny powiatowy dostał pieniądze na zorganizowanie siatkówki plażowej i poprosił nas 
o pomoc i zasugerował, żeby taka impreza odbyła się w sobotę. Z tym, że forma tego miałaby 
wyglądać nie jako siatkówka plażowa tylko bardziej jak taka familiada, rodziny trzy osobowe 
i miałaby być to taka zabawa. 
 
Paweł Kamiński – z panem Zagajskim rozmawiałem i musimy ustalić konkretny termin, żeby 
się spotkać. Mamy kilka spraw do załatwienia. Szczerze mówiąc lepiej czuję się w kulturze 
niż w sporcie, ale to jest do zrobienia. 
 
Burmistrz miasta – chciałem zwrócić uwagę na jedną rzecz panu dyrektorowi, bo pan tego nie 
wyakcentował. To nie jest święto stałe, nie ma daty urodzenia 22 maja o ile pamiętam. Nie 
ma takiej daty. Jeśli w tym roku zrobimy to 23, 24, 25 a w przyszły 16, 17, 18 to też będzie 
zgodne z duchem tej imprezy. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – ogłosił 10 minut przerwy. 
 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Radny Andrzej Pilarski – panie burmistrzu interesują mnie sprawy związane z Bogatyńsko-
Zgorzeleckim Parkiem Przemysłowo-Technologicznym, czy zgromadzenie wspólników 
spółki się odbyło? Jeśli tak jakie uchwały podjęto? Czy pan uczestniczył? I jakie inicjatywy 
podjęto na tym zgromadzeniu? I konkretnie wybór władz jeśli takowe było? 
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Burmistrz miasta – Bogatyńsko-Zgorzelecki Park podjął uchwałę, że wejdzie w układ 
dodatkowo z marszałkiem województwa, to jest ostatnia uchwała a zarazem inicjatywa. 
Wyborów do władz było tylko w sensie takim, że pana Janickiego wybrano prezesem, 
ponieważ dopiero dzisiaj faktycznie ustalono skład udziałowców. 2 godziny temu zostało to 
podpisane i będzie inny rozdział udziałowców i będzie to wyglądało tak, że będzie jeden 
przedstawiciel marszałka, jeden przedstawiciel Elektrowni, jeden kopalni w zależności od 
wysokości wkładu i potem my razem będziemy mieli przedstawiciela, czyli Bogatynia, 
Zawidów, Sulików, Zgorzelec miasto, gmina Zgorzelec i powiat Zgorzelec. Jeżeli państwo 
uważacie za stosowne mogę przeczytać list intencyjny dotyczący współpracy Bogatyńsko-
Zgorzeleckiego Parku Przemysłowo-Technologicznego. W dniu 21 maja podpisano przez  
marszałka Dolnego Śląska Marka Łapińskiego, oraz wspólników założycieli BOT 
Elektrownia, BOT Kopalnia, Instytut Zarządzania i Samorządności spółka we Wrocławiu, 
powiat Zgorzelecki, gminna Zgorzelec, miasto Zgorzelec, gmina Sulików, miasto Zawidów, 
miasto i gmina Bogatynia i tutaj są te podpisy. Wszyscy byliśmy tego zdania, że jeśli 
wciągniemy w to marszałka to raczej z ogólną korzyścią dla nas i lepszym ustawieniem, ale 
szerzej będzie o tym pisała prasa i telewizja lokalna. 
 
Radny Andrzej Pilarski – wrócę do wycinki drzew na terenie nieruchomości, które są 
własnością ELZA EUROPE i tu już tak konkretnie. Kto wydał zgodę w tym wypadku decyzję 
na wycinkę tych sześciu jesionów? 
 
Burmistrz miasta – zgodę popisałem ja po otrzymaniu z powiatu i od rzeczoznawcy 
dokumentów, że te drzewa można wyciąć. A jeżeli odpowiedz ma być konkretna to ja sobie to 
zaznaczę i po tej przerwie rozpatrzę to jeszcze raz. 
 
Radny Andrzej Pilarski – ile szacunkowo wolnych działek pod budownictwo jednorodzinne 
posiada jeszcze gmina? Niesprzedanych oczywiście, na których nie istnieją przeszkody typu 
sieci energetyczne. Czy jest to już oszacowane? 
 
Burmistrz miasta – więc to zależy od tego jak je będziemy liczyć. Są działki które już od 
dzisiaj można sprzedać i są działki z wielkimi perspektywami dalszego rozwoju, choćby te na 
końcu ulicy Wilczej. Mógłbym odpowiedzieć na to pytanie po przeanalizowaniu tego. 
 
Radny Andrzej Pilarski – interesuje mnie cel wyjazdu do Warszawy w dniu 20 maja, czyli 
wczoraj. 
 
Burmistrz miasta – cele były dwa. Spotkać się z panem ministrem, który nas do Warszawy 
zaprosił i z wszystkimi innymi Polakami, którzy z przeszło 2 tyś. miast przyjechali. A temat 
był tylko jeden „ORLIK 2012”. W Warszawie po raz pierwszy zaistniała możliwość spotkać  
w jednym miejscu i czasie wszystkich którzy będą brali udział w stronie teoretyczno-
technicznej, ale i wykonawczej. Czterech wystawców wystawiło swoje jednostki kontenerowe 
które mają być na Orliku zainstalowane, wystawili swoje wyroby od płotów, trawników, 
poliretuanu, oświetlenia itd. Przywieźliśmy wszystkie możliwe podkładki i dostaliśmy doping 
od pana ministra- do roboty.  
 
Radny Andrzej Pilarski – czy znany jest panu termin przeprowadzki Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych do Zakładu Uzdatniania Wody? 
 
Burmistrz miasta – termin przeprowadzki PUK jest 3 czerwca. 
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Radny Andrzej Pilarski – czy podpisano umowę na leasing pojazdu służbowego? jeśli nie to z 
jakich powodów? 
 
Burmistrz miasta – leasing na samochód nie został podpisany 
 
Zastępca Burmistrza miasta – zgodnie ze specyfikacją termin dostawy samochodu jest 80 dni. 
Takie są  mniej więcej terminy przy zamawianiu samochodu. W tej chwili termin związania 
umową został przedłużony. I wypada, że gdzieś na początek czerwca ten samochód dopiero 
będzie i wtedy dopiero ta umowa zostanie popisana, bo musi być przedmiot, żeby na niego 
zawierać umowę. 
 
Radna Jadwiga Kozłowska – jak mam się zachować? Co dalej robić? Jak to rozstrzygnąć?. 
Zwracałam się do przedstawiciela wspólnoty mieszkaniowej o uporządkowanie terenu 
śmietniska przy ul. Broniewskiego i Skłodowskiej, ale usłyszałam odpowiedz, że oni tego nie 
zrobią, nie zgłoszą o wywózkę bo oni sami z tego nie korzystają. Tam już się zrobiło taki 
dzikie wysypisko, każdy tylko dosypuje bo jest bliżej w ogóle. Dwóch mieszkańców z ul. 
Skłodowskiej powiedziało, że wezwie sanepid. Czy ja mam dalej interweniować? Jak tak to w 
jaki sposób? 
 
Burmistrz Miasta – mogę powiedzieć tylko tyle, że jeżeli się spotkamy i sprecyzujemy, kto 
ma pretensje, jakie pretensje i jak to wszystko wygląda to oczywiście po tych wszystkich 
interwencjach i rozmowach, które już będą możemy wystąpić do policji, żeby przypilnowali 
kto ten śmietnik powiększa i ukarali mandatem. 
 
Zastępca Burmistrza miasta – myślę, że tutaj będzie konieczne jakieś spotkanie ze wszystkimi 
którzy użytkują ten teren, żeby jednak ustalić pewne szczegóły. Musi się to skończyć 
postawieniem jakiegoś boksu, i w końcu będzie to wyglądało jak w cywilizowanym świecie, 
bo tam to wysypisko jest nielegalne łącznie z tymi pojemnikami które tam stoją. Nie jest mi 
znana żadna umowa na ich postawianie. Możemy zacząć straszyć się korespondencją i policją, 
ale chyba nie o to chodzi. Powinniśmy zacząć od jakiegoś spotkania, żeby to wszystko miało 
ręce i nogi. 
 
Radna Gabriela Micińska – panie burmistrzu chciałabym się dowiedzieć cos o zezwoleniu na 
przejazd samochodów ciężarowych przez Zawidów? Na przedostatniej sesji nie była do końca 
udzielona odpowiedz. I jeszcze chciałabym się dowiedzieć jak będzie egzekwowany zakaz 
wejścia na cmentarz po godzinie 18.00. jakie restrykcje będą z tego tytułu? I w jakim celu na 
żwirowni pokopane są duże doły na dolnej płycie? I termin przeprowadzki MOPS? 
 
Burmistrz miasta – jeśli chodzi o zezwolenie na przejazd, było pismo żebym zaopiniował 
zgodę i ja tą zgodę zaopiniowałem w sposób następujący, że nie widzę specjalnych przeszkód 
żeby te pojazdy jeździły przez miasto pod warunkiem, że nie będą jeździły między godziną 
22.00 a 6.00, że nie będą jeździły w dni ustawowo wolne, że oczywiście w momencie jeżeli ja 
wyrażam na to zgodę to następnego dna przechodzimy do realizacji obwodnicy. I teraz 
dostaliśmy takie pismo, że sprawa jest nieaktualna bo Czesi nie wyrazili zgody. 
 
Radna Gabriela Micińska – ale ja pytałam na ostatniej sesji i pan burmistrz powiedział, że 
wyrazili zgodę 
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Burmistrz miasta – i ja to pani mogę dać na piśmie proszę panią, od Wojewody, że Czesi 
wyrazili zgodę. I nie rozumiem dlaczego zaraz restrykcje (chodzi o cmentarz), czy wszystko 
co jest zakazane obłożone jest restrykcją.  
 
Radna Gabriela Micińska – jeżeli tam jest zakaz wejścia. 
 
Burmistrz miasta – jeżeli jest zakaz wejścia to jest zakaz wejścia, albo się ktoś do tego stosuje, 
albo nie, ale żeby zaraz jakieś restrykcje, jestem przeciwny. 
 
Rada Gabriela Micińska – to może o 18.00 bramki zamknąć. 
 
Burmistrz miasta – nie da się tego wprowadzić żeby nikt nie przebywał po 18.00 na 
cmentarzu. Tak jest w każdej wsi. A co do dołów odpowiadam z czystym sumieniem. Nie 
wiem, nie chodzę tam od kiedy własnym zarządzeniem żwirownie zamknąłem. A MOPS 
przeprowadza się na strażnicę. 
 
Radna Gabriela Micińska – kiedy? 
 
Burmistrz miasta – nie wiem. Jak ustalimy szczegóły. Prawdopodobnie za dwa miesiące. 
 
Radny Andrzej Pilarski – mam takie pytanie uzupełniające. Pan prezes Janicki to osoba? 
 
Burmistrz miasta – którą zarekomendował jeden i drugi dyrektor. Młody człowiek, z naszego 
regionu, pochodzi z bankowości. 
 
Radny Dworakowski – miałbym takie pytanie aby Urząd wystąpił do naszej policji w sprawie 
porządków. Od tego są dzielnicowi żeby chodzić i interesować się tym a nie tylko wsiąść w 
samochód i jeździć po terenie. I prosiłbym o wystosowanie takiego pisma z Urzędu. 
 
Burmistrz miasta – akurat dzisiaj rozmawiałem z komendantem policji i wyraziłem mu 
pretensje słowne a po tej przerwie wystosuję pisemnie. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – przechodzimy do składania wniosków. 
 
Radny Andrzej Pilarski – skłonił mnie do tego mieszkaniec naszego miasta, myślę że słusznie 
a dotyczy to estetyki miasta która myślę w niektórych miejscach nie grzeszy tą estetyką. A 
chodzi o konkretne miejsce, które było kiedyś wizytówką tego miasta. Dwa nie wiążące się z 
finansami a jeden z finansami. 

1. wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich z wnioskiem o wymianę słupków i 
łańcuchów przy ul. Zgorzeleckiej na wysokości przejścia do Zespołu Szkół. 

2. wykonać remont schodów uwzględniając podjazd dla niepełnosprawnych i wózków 
dziecięcych przy ul. Szkolnej- dojazd do bankomatu BZWBK i Zespołu Szkół 

3. wystąpić do właściciela posesji przy ul. Szkolnej (budynek po BZWBK) o wykoszenie 
chwastów przylegających do budynku i zadbanie o estetykę budynku (odpadające 
płytki), oraz ochronę obiektu przed dziećmi. 

 
Tam nic nie było robione od 1984 roku. Tam podjechać kobiecie z dzieckiem, czy 
niepełnosprawnemu jest bardzo trudno. Myślę że kwota i roboty wykonywane etapami, 
przynajmniej jedną stronę na razie, będzie sięgała 10 tyś zł. przy pomocy PUK można to 
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zrobić. Naprawdę to będzie z pożytkiem dla wszystkich. To jest drobna rzecz nie wymagająca 
poświęceń. 
 
Burmistrz miasta – chciałbym zabrać stanowisko w tej sprawie. Panie Andrzeju to jest piękne 
co pan mówi, ale byłoby jeszcze piękniejsze jakby pan dodał, że trawniki są koszone, 
żywopłoty obcinane, drzewka sadzone i klomby coraz piękniejsze. Do Zakładu oczywiście w 
sprawie łańcuchów wystąpimy natychmiast, bo to nas nic nie kosztuje. A do pana Papanaum 
bez widocznego skutku wystąpię, żeby panu pokazać to na piśmie. On w ogóle nie reaguje na 
nic. Natomiast co do remontu schodów to naprawdę bez żadnego podtekstu jestem panu 
ogromnie wdzięczny, że poruszył pan ten temat i oświadczam panu, że jak mi się uda to 
zrobić to będzie to pana zasługa a jak mi się nie uda to będzie to moja wina. 
 

6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – informuje szanownych uczestników sesji, że odpowiedzi 
były udzielane na bieżąco a wnioski mamy do przegłosowania. Proponuje scalone głosowani 
trzech wniosków, żeby już ich nie rozbijać 
 
Za przyjęciem głosowało: 12 radnych, 
Za odrzuceniem : 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Ogłaszam, że punkt 6 został zrealizowany. 
 

7. Sprawy różne. 
 
Stwierdzam, że sprawy różne nie zostały poruszone na dzisiejszej sesji. 
 
Oficjalnie zamykam obrady XXIV sesji. 
  
 
 
       Przewodniczący 
       Rady Miejskiej 
 
 
                 Robert Drabko 
 
 


